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Medborgarförslag om skatepark i nacka
Hej! 

Mitt namn är   och jag är 14 år gammal. Jag anser att Saltsjöbaden har ett behov av en
skatepark då det är många som håller på med aktiviteten och bristen på en riktig skateparksanläggning gör
att många som skejtar åker där man inte får. Den närmaste skateparken ligger i nacka och det tar ca 40 min
att ta sig dit från Saltsjöbaden. Skateboarding är en inkluderande sport och med en skatepark hade många
nya börjat skejta istället för att sitta hemma. Jag hoppas att ni kan ta tag i detta förslag och om ni gör kontakta
mig gärna. 

  

      

      

      




